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Vergadering: gemeenteraad 16 april 

Agendapunt: 5. commissie F&B
Raadsvoorstel: afwegingskader zonne-energie
Datum: 31 maart

FRACTIE STREKKING / INHOUD COLLEGEREACTIE

CDA Procesopmerking:
Voor nu, geen vragen

VKA

LR/D66 Geen bijdrage / vragen / opmerkingen ingebracht NVT

Dorpspartij Vraag:
Wat is de status van de RES, staat dit boven het 
gemeentelijk afwegingskader?

Dorpspartij Vraag:
Waarom is juist ‘nú’, een aantal maanden voor 
beschikbaar komen van de concept RES, een 
goede timing voor vaststellen van dit kader?

Dorpspartij Vraag:
Hoe zorgt het college dat er een voldoende 
integrale afweging overblijft voor andere vormen 
van duurzame energieopwekking?

Dorpspartij Vraag: 
U stelt in het afwegingskader dat de provincie 
onder voorwaarden de mogelijkheid biedt tot 
zonnevelden buiten bestaand stedelijk gebied. Een 
belangrijke voorwaarde is dat de noodzaak daartoe 
blijkt uit een visie. Heeft het college een dergelijke 
visie?

Dorpspartij Vraag:
Posad stelt dat er onvoldoende dakoppervlak is 
binnen Gemert-Bakel. Kunt u ons inzage geven in 
de rapportage van Posad?

Dorpspartij Vraag:
Zijn braakliggende gronden tegen stedelijk gebied 
en elders (bijv. oude vuilnisstorten) ook in de 
rapportage meegenomen? Is er gekeken naar o.a. 
mogelijkheden op de Fuik en andere 
bedrijventerreinen?

Dorpspartij Vraag plus opinie:
De invulling van agrarische bouwblokken waar nu 
nog oude stallen staan met zonnepanelen en 
landschappelijk goed ingekaderd kunnen een 
mooie nieuwe economische drager zijn voor 
stoppende landbouwbedrijven. De Dorpspartij is 
van mening dat de opdracht tot het opwekken van 
duurzame energie in eerste instantie ten voordele 



van onze eigen inwoners moeten komen en niet bij 
grote landelijke of Europese investeerders. Deelt u 
die mening?

Dorpspartij Vraag:
Hoe verhoudt zich de maximale oppervlakte van 10 
ha tot het bestemmingsplan buitengebied Gemert-
Bakel 2017? Hierin staat dat er maximaal 3 ha 
permanente teeltmaatregelen aanwezig mag zijn bij 
tuinbouwbedrijven. Dit in het kader van de 
landschappelijke uitstraling.

Dorpspartij Vraag:
Daarbij, de provincie stelt dat er max. 8 of 9 ha 
permanente teeltmaatregelen aanwezig mag zijn. 
Bent u willens om deze discrepantie in het 
bestemmingsplan buitengebied in 
overeenstemming met de Verordening Ruimte te 
brengen als u zonneweides ook deze ruimte geeft?

Dorpspartij Vraag:
Hoeveel aanvragen betreft het en op welke locaties 
en door wie?

Dorpspartij Vraag:
Hoe wordt afstemming gezocht met de regio en 
buurgemeenten?

Dorpspartij Vraag:
Waarom kiest u voor 50% lokaal eigendom, 
waarom niet hoger?

Dorpspartij Vraag:
Hoe denkt u dit lokaal eigendom met een 
inspanningsverplichting te bewerkstelligen? Is het 
niet beter om het strikter als voorwaarde op te 
nemen?

Dorpspartij Vraag en proces:
De zonneparken zijn allemaal afwijkingen van het 
bestemmingsplan en daarmee bevoegdheid van de 
raad. In de adviesnota spreekt u over ‘het uiten van 
wensen en bedenkingen’. Mogen wij er van uitgaan 
dat de raad alle initiatieven expliciet ter 
besluitvorming krijgt voorgelegd?

Dorpspartij Vraag en proces:
Mogen wij ervan uitgaan dat het reguliere pad 
wordt doorlopen waarin belanghebbenden hun 
inspraak, bezwaar en beroep kunnen uitoefenen?

Dorpspartij Vraag:
Waarom worden we als gemeente niet zelf 
initiatiefnemer vanuit oogpunt verdienmodel en 
creëren optimale maatschappelijke waarde?

Dorpspartij Vraag:
Wat wordt concreet verstaan onder maagdelijke 
gronden?

Dorpspartij Vraag:
Hoe zijn de gebieden op de kaart geselecteerd?

Dorpspartij Vraag:
Er wordt in het proces voor de beoordeling van een 
plan experts ingezet. De kosten die hiervoor 



worden gemaakt, worden deze doorberekend aan 
de initiatiefnemer?

Dorpspartij Vraag:
Er wordt aangegeven dat de oplossingen van nu 
van tijdelijke aard zijn vanwege nieuw 
energiesystemen. Is hier een trend in aan te 
geven?

Dorpspartij Vraag:
Is er in de berekening ‘in 2050 0,891 PJ elektriciteit’ 
rekening gehouden met bijvoorbeeld meer 
elektrische auto’s en gasloos verwarmen van 
woningen? Is de besparing dan reëel/haalbaar?

Dorpspartij Vraag:
In hoeverre bijt de aanleg van zonnevelden met de 
aanleg van zonnepanelen op daken in relatie tot 
het beschikbare elektriciteitsnetwerk?

Dorpspartij Vraag:
In hoeverre wordt bij werkzaamheden die nu al 
plaatsvinden in openbaar terrein al rekening 
gehouden met aanleg zwaardere 
elektriciteitsleidingen voor uitbreiding 
energieopwekking?

Dorpspartij Vraag:
Hoe is de maximaal toegestane/wenselijke 
oppervlakte bepaald in relatie tot de gebieden 
(rood, oranje, groen)?

Sociaal 
Gemert-Bakel

Vraag plus procesopmerking:
Op zich een goed stuk waar we wel mee eens 
kunnen zijn. Als het mogelijk was zouden we hier 
graag nog eens over in discussie gaan want samen 
kom je tot beter inzicht. Daarnaast: Wat wordt 
gedragen door de burger heeft meer kans van 
slagen. 
Voor ons is het belangrijk te weten in hoeverre de 
voorkeur wordt gegeven aan burgerinitiatief? 

Sociaal 
Gemert-Bakel

Vraag:
Wat we missen:
Welke criteria worden aangegeven? 

Sociaal 
Gemert-Bakel

Vraag:
Is het mogelijk om bv. een milieufederatie hierbij te 
betrekken?  

Sociaal 
Gemert-Bakel

Vraag:
In hoeverre worden de democratische waarden 
gehandhaafd?  

VVD Geen bijdrage / vragen / opmerkingen ingebracht NVT


